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                             PROTOKÓŁ  Nr VIII/2015              PROJEKT 
 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 30 czerwca 2015 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1215. Obradom 

przewodniczyła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 13 radnych- nieobecny radny Wiesław Kowalski i Stanisław 

Skalmierski (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pan Mirosław Pawlak Poseł na Sejm RP, pani 

Bożena Szczypiór Wójt Gminy Wodzisław,  pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy 

Wodzisław,  pani Renata Koziara Sekretarz Gminy, pani Ewa Kubas- Samociuk 

Przewodnicząca Rady Powiatu  Jędrzejowskiego, Radny Powiatu Jędrzejowskiego pan 

Andrzej Baran, pani Bogusława Wypych Prezes LGD „Jędrzejowska Ryba”, pan Marcin 

Bekier Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu, kierownicy jednostek 

organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 

2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Informacja na temat działalności Lokalnej Grupy Działania Ziemia Jędrzejowska 

„GRYF” oraz Lokalnej Grupy Rybackiej „Jędrzejowska Ryba”. 
8. Przyjęcie informacji o stanie  mienia komunalnego. 
9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy Wodzisław za 2014 rok                       
      i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 
      a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

      b) opinia Komisji Rewizyjnej, 
      c) dyskusja, 
      d) podjęcie uchwał w sprawie : 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                          
z wykonania budżetu Gminy Wodzisław  za 2014 rok, 
- absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania budżetu za 2014 
rok. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                

2015-2021, 
b) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2015 rok, 
c) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wodzisław, położonej w obrębie Niegosławice, 
d) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 
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e) zmiany uchwały nr XXVIII/189/09 Rady Gminy Wodzisław z dnia 18 września 
2009 roku w sprawie przystąpienia Gminy Wodzisław do Stowarzyszenia 
Lokalna Grupa Rybacka „Jędrzejowska Ryba”, 

f) nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Zdrowia w Wodzisławiu.  
11. Przyjęcie informacji na temat organizacji roku szkolnego 2015-2016 w świetle 

projektów organizacyjnych szkół.  
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
13. Sprawy różne. 
14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Ósmą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła Przewodnicząca  

Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram ósmą 

sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radną Edytę Kruk,  jednogłośnie – 13 za,                                 

w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   Rady Gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr VII/2015                

z   sesji  Rady Gminy z dnia  26 maja 2015 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 
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Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr VII/2015 z obrad   sesji 

rady  z dnia 26 maja 2015  roku. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy przedstawiła sprawozdanie ze swojej  

działalności   ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 13 za, w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

- brak. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w związku, że jeszcze nie dojechała pani  

Bogusława Wypych Prezes LGD „Jędrzejowska Ryba” punkt  7 porządku obrad będzie 

omawiany po przerwie.   

 

Pkt. 8. Przyjęcie informacji o stanie  mienia komunalnego. 

 Informację o stanie mienia komunalnego przedstawiła Wójt Gminy ( informacja 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji o stanie mienia komunalnego. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem informacji  radni opowiedzieli się 
jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie w/w informacji. 

 

Pkt. 9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy Wodzisław za 2014 rok                       
i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 
 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 
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Skarbnik Gminy przedstawiła uchwałę Nr 36/2015 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 24 kwietnia 2015r. w sprawie opinii o sprawozdaniach z 

wykonania budżetu gminy za 2014 rok ( uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

b) opinia Komisji Rewizyjnej, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Robert Dziób przedstawił uchwałę                                     
Nr 1/2015 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wodzisław z dnia 11 czerwca 2015 roku w 
sprawie opinii o wykonaniu budżetu Gminy Wodzisław za 2014 rok i udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy ( uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła uchwałę Nr 57/2015 I składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 15 czerwca 2015 roku w sprawie opinii o 
wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium ( uchwała stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu). 

c) dyskusja, 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że osobiście nie wnosi żadnych uwag ani 

zastrzeżeń co do wykonania budżetu gminy za 2014 rok. Budżet wykonany został zgodnie z 

planem oraz zgodnie z klasyfikacja budżetową. 

Więcej pytań ani uwag nie było.    

 d) podjęcie uchwał w sprawie : 

- projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wodzisław  za 2014 rok,  przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za, wstrzymujących się brak, w 

głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr VIII/44/2015 w sprawie  

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Wodzisław  za 2014 rok. 

- projekt uchwały w sprawie  absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania 

budżetu za 2014 rok, przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli jednogłośnie 13 za, w głosowaniu jawnym. 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr VIII/45/2015 w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania budżetu za 2014 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy powitała przybyłą na sesję panią Bogusławę Wypych.  

Pani Wójt podziękowała radnym za głosowanie. Przypomniała, że  przejęła swoją 

funkcję w dniu 2 czerwca jako osoba z zewnątrz działając tymczasowo do czasów wyborów. 

Nie był to łatwy rok zarówno dla niej jak i dla radnych, sołtysów i mieszkańców gminy. Jako 

osoba z zewnątrz nie znała lokalnej społeczności ale podjęła działanie. Podziękowała za 

pomoc w tamtym trudnym czasie w spełnianiu oczekiwań mieszkańców, za wsparcie i 

współdziałanie. Miesiące maj - czerwiec to czas w samorządzie związany z rozpoczęciem 

inwestycji, przetargów, przygotowań jednakże wejście w te tematy i zapoznawanie się 

wzajemne trwało dosyć szybko. Starała się spełnić te oczekiwania i te zadania, które zostały 

wcześniej rozpoczęte. Podziękowała radnym poprzedniej kadencji, gdzie pomimo często 

odmiennych zdań w wyniku rozmowy i przedstawianiu różnych rozwiązań dochodziło się do 

konsensusu,  sołtysom, mieszkańcom gminy za podpowiedzi w rozwiązywaniu problemów. 

Pani wójt podziękowała przede wszystkim pracownikom, którzy pracowali z nią od samego 

początku i  musieli się dostosowywać do nowego sposobu zarządzania. Urząd funkcjonuje, 

poprawia się, wyciągane są wnioski i to jest najważniejsze na przyszłość. Należy zostawić to 

co było i iść do przodu, tak aby gmina mogła jak najwięcej skorzystać i aby to działało na 

rzecz rozwoju lokalnej społeczności. Kończąc podziękowała jeszcze raz radnym oraz 

wszystkim, którzy z nią współpracują.  

Głos zabrał pan Mirosław Pawlak Poseł na Sejm RP. Zwrócił się do wszystkich 

obecnych na sesji i na wstępie pogratulował, że rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie i 

udzieliła absolutorium pani Wójt. Stwierdził, że bardzo istotne i ważne jest jednomyślność w 

głosowaniu. Pogratulował pani Wójt aktywności co wynika z przedstawionego sprawozdania 

z działalności jak również pogratulował aktywności pracy rady czy sołtysów, którzy ostatnio 

brali udział w zjeździe w Busku- Zdroju czy w Wąchocku i ogólnie pracy w swoich lokalnych 

społecznościach czy w nadchodzących Dniach Wodzisławia gdzie odbędzie się turniej 

sołtysów. Następie odniósł się do swojej działalności poselskiej. Poinformował, że odbędzie 

się jeszcze 5 posiedzeń obecnej kadencji Sejmu. Udało się załatwić ustawą trzy rzeczy tj.: 

odszkodowania dla strażaków ochotników. Do tej pory tylko strażak służby państwowej 

otrzymywał odszkodowanie z budżetu państwa, a strażak ochotnik nie miał takiej możliwości 

pomimo, że zdarzały się różne wypadki podczas zawodów, ćwiczeń czy akcjach 

ratowniczych. Od miesiąca działa ustawa, która pozwala wypłacać strażakom ochotnikom 

odszkodowania. Jest również możliwość wypłaty przez 18 miesięcy tzw. renty rehabilitacyjnej 

jeżeli będzie tego wymagała sytuacja zdrowotna. Na ostatnim posiedzeniu uregulowano 

sprawę kierowców zatrudnianych przez gminę jak również ustalono, że nie będzie 

wymagane aż tyle szkoleń. Kolejna ważna sprawa to ustawa o ustroju rolnym czyli ochronie 

ziemi została przegłosowana tylko przy 4 posłach przeciwnych. Ustawa chroni polską ziemię 

i będzie przeznaczona tylko na zakup ziemi przez rolników indywidualnych z Agencji 

Własności Rolnej Skarbu Państwa. Pan Poseł podkreślił, że jest to bardzo ważna ustawa. 

Jeszcze jedną ważną sprawą jest ustawa łagodząca wiek emerytalny tzw. plan 40 lat 

składkowych, który wrzucił jeszcze przed wyborami pan Prezydent Komorowski, później się 

wycofał i sprawę przejął klub PSL. W uzgodnieniu z koalicjantem ustawa w tej sprawie 

będzie głosowana. Podstawą będzie udokumentowanie 40 lat składkowych.  Są sprzeciwy w 

Sejmie, mówiące o tym, że zmiana będzie dotyczyła  głównie rolników gdyż praca na roli 

zaliczana jest od 16 roku życia i uprawnienia do emerytury uzyska w wieku 56 lat i nie będzie 
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czekał do 67 roku życia. Wszystko będzie omówiono na posiedzeniu dwóch klubów i ustawa 

będzie uchwalona. W zanadrzu jest jeszcze jedna ustawa – podatkowa budząca więcej 

kontrowersji ale nie wiadomo czy wystarczy czasu. Może to być źle odbierane, że takie 

decyzje podejmuje się na finiszu ale lepiej zrobić teraz niż wcale. Kończąc pan Poseł 

podziękował za udział w 100- leciu Szkoły Podstawowej w Mierzawie, a  samorządowcom 

złożył życzenia z okazji 25 lecia Samorządu Terytorialnego. Przypomniał, że również był 

radnym pierwszej kadencji jak również członkiem zarządu gdzie tworzyło się wszystkie 

regulaminy i statut gminy. Życzył realizacji budżetu w roku 2015, zadań inwestycyjnych oraz 

wszystkiego co sprzyja mieszkańcom naszej gminy. 

Radny Artur Oleksiak pytał, co musi się stać żeby Rząd i Sejm w tak krótkim czasie uchwalił 

tak ważne ustawy dla społeczeństwa jak np. dot. odszkodowań dla strażaków czy ochrony 

gruntów rolnych. 

Pan Poseł wyjaśnił, że jak i w radzie gminy tak i w Sejmie przed końcem kadencji podejmuje 

się takie decyzje. Po ostatnich wyborach prezydenckich zatrzęsła się scena polityczna. 

Sondaże polityczne dla niektórych spadły, a dla niektórych wzrosły. Spowodowało to, że 

podjęto ustawy na które czekało społeczeństwo. Ustawy były projektami rządowymi bo 

projekty poselskie bez wcześniejszych konsultacji koalicyjnych upadają. Tak było w 

przypadku np. ustawy o ubezpieczeniu strażaków gdzie projekt upadał 4 razy. Ustawa o 

ziemi wywołała burzę polityczną i dyskusje. Na ostatnim posiedzeniu również tak było gdyż 

według niektórych posłów należało ustawę przyjąć po przejęciu władzy w wyniku jesiennych 

wyborów. Były również sprzeciwy posłów SLD, którzy wcześniej nabyli duże areały ziemi, 

utworzyli spółdzielnie, a ustawa ta nie daje  profitów takim sztucznym tworom.  

Radny Henryk pytał, kto wymyślił przepis żeby do dochodu w przyszłym roku wliczać ulgę na 

dzieci za 2014 rok. Radny wymyślił, że będzie to dochód który ograniczy dla wielu osób 

wypłatę zasiłku rodzinnego.  

Pan Poseł poinformował, że sprawa rodziny jest oczkiem w głowie ministra Kosiniaka. Ma 

być zasiłek na każde urodzone dziecko w wysokości 1.000zł. Mają być podjęte działania po 

to aby przybywała liczba urodzeń. Polska jest najszybciej starzejącym się społeczeństwem. 

Obecnie na jednego emeryta pracuje trzech, a za 10 lat będzie pracował jeden. Przyczyni się 

to do tego, że będą niskie emerytury i dlatego wydłużono wiek emerytalny. Można obniżyć 

wiek emerytalny tak jak się proponuje ale emerytury będą o połowę niższe. 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 10 min. przerwę.  

 
Ad.7. Informacja na temat działalności Lokalnej Grupy Działania Ziemia Jędrzejowska 
„GRYF” oraz Lokalnej Grupy Rybackiej „Jędrzejowska Ryba”. 

 

 Informacje przedstawiła pani Bogusława Wypych – Prezes LGD „:Ziemia 

Jędrzejowska GRYF”               ( informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu). Pani 

prezes odniosła się również do bieżącej działalności LGD. Poinformowała, że I półrocze b.r. 

to okres przygotowawczy do roku przejściowego. W dniu jutrzejszym kończy się okres 

działalności LGD trwający od 21 listopada 2007 roku do 30 czerwca 2015roku. Dalej będzie 

okres przejściowy między jednym programowaniem, a drugim tj. 2014-2020. Program 

rozpocznie się z poślizgiem. Na dzień dzisiejszy nie ma przyjętego rozporządzenia na którym 
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będzie się można opierać. Okres przejściowy będzie trwał od 1 lipca b.r. do prawdopodobnie 

kwietnia 2016r. Wcześniej nabory wniosków będzie organizować Agencja Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa, która nie podlega procedurom obowiązującym w LGD. Pani prezes 

przypomniała działania realizowane przez LGD tj.: 

- odnowa i rozwój wsi- będzie realizowany, korzystają z niej samorządy i rzadko 

stowarzyszenia,  

- tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw i zróżnicowanie działalności pozarolniczej- będą 

działaniami agencyjnymi. W LGD tego nazewnictwa już nie będzie, a działanie będzie się 

ogólnie nazywać przedsiębiorczość. Projekty będą bardzo podobne , a  nawet takie same. 

- małe projekty. 

Będą realizowane tzw. projekty grantowe- parasolowe. Wniosek będzie składany przez LGD 

do Urzędu Marszałkowskiego.  Będą to wnioski tematyczne np. związane z renowacją 

zabytków, na które będzie się składać tylko fiszki. LGD będzie kwalifikować fiszki, a później 

wypłacać środki. Skróci się droga małych grantów do 50.000zł. Wszystko będzie można 

załatwić na miejscu. Wcześniej wnioski były prawie o jednakowym stopniu trudności dla 

poszczególnych projektów, teraz będzie to prostsze. Pani prezes zachęciła do udziału w 

konsultacjach. LGD ma złożyć plan kontaktów ze społeczeństwem, który posłuży do 

opracowania Lokalnej Strategii Rozwoju. Strategia będzie opracowywana przez LGD. 

Powinny się w niej znaleźć potrzeby mieszkańców. Prosiła o przemyślenie co w gminie chce 

się zrobić np. w ramach odnowy czy małych projektów. Dużą uwagę będzie się stawiało na 

innowacyjność. Będą na ten temat rozmowy. Poinformowała, że wszystkie środki jakimi 

dysponowało LGD zostało wykorzystane na realizację Lokalnej Strategii Rozwoju. Na dzień 

dzisiejszy nie ma problemu z rozliczeniem, nie ma kosztów niekwalifikowalnych. 

Funkcjonowanie biura wiąże się z realizacją Lokalnej Strategii Rozwoju. Na dzień dziejscy w 

ARiMR są jeszcze 4 wnioski, które nie są ocenione. Stwierdziła, że ich ocena powinna się 

zbiegać z okresem funkcjonowania LGD. Biuro LGD było bardzo oszczędne. Jeżeli zostanie 

wybrana na funkcję prezesa  kolejnej kadencji to życzyła i sobie i wszystkim  jeszcze 

lepszego wykorzystania środków. LGD będzie się kontaktował z wszystkimi 

zainteresowanymi. 

Radny Marek Siwiec pytał, w jaki sposób wnioski mogą składać sołtysi czy rady sołeckie 

skoro nie mają osobowości prawnej. 

Pani prezes wyjaśniła, ze chodziło jej o propozycje do strategii. Wnioski można składać 

poprzez stowarzyszenia np. straże pożarne. Wkładem własnym przy małych projektach  

może  być robocizna.  Na pewno będzie lepiej niż w poprzednim okresie. Nie wie w jaki 

sposób pieniądze będą przekazywane gdyż nie ma wydanych przepisów. W poprzednim 

okresie trzeba było wydać środki i otrzymywało się zwrot.  

Radny Marek Siwiec pytał, ile wydatkowało LGD w poprzednim okresie rozliczeniowym.  

Prezes LGD poinformowała, że 10. 470.000zł. i w nowym rozdaniu na pewno nie będzie 

mniej. Będą realizowane tzw. projekty miękkie. W 2015 roku ruszą również nabory z RPO, z 

którego środki pochodzą na duże inwestycje ale również będą mogły korzystać 

stowarzyszenia, osoby fizyczne, na organizację szkoleń, żłobków, opiekę nad starszymi. 

Dużo się mówni na temat budowy kapitału społecznego i będą projekty na które wnioski 
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będą mogły złożyć osoby fizyczne, niekoniecznie mające uprawnienia do szkoleń. Można 

być np. koordynatorem projektu za co otrzymuje się dodatkowe środki. Kończąc pani prezes 

zapewniła, że ilekroć będzie potrzebna w gminie to służy pomocą. LGD będzie służyło jako 

partner do realizacji projektów miękkich np. przy prowadzeniu żłobka, czy działalność 

stowarzyszeń. Prosiła o zgłaszanie pomysłów do strategii. Podziękowała pani wójt, radzie 

wszystkich kadencji, podczas których działało LGD, sołtysom.  

Pan Stanisław Zięba życzył, aby pani prezes ponownie została wybrana do pełnienia 

obecnej funkcji gdyż czyni to bardzo dobrze.  

Pani prezes podziękowała panu Ziębie za czteroletnią współpracę w strukturach LGD. 

Pani wójt wyjaśniła, że z LGD czy z PROW można pozyskać środki. Jest również możliwość 

uzyskania pożyczki z BGK, zwłaszcza dla stowarzyszeń jako wkład własny.  Należy 

zastanowić się co ma się znaleźć w strategii.  

Prezes LGD poinformowała, że jej biuro zaciągnęło pożyczkę na działalność biura, która na 

dzień dzisiejszy została spłacona. Kończąc życzyła dalszych sukcesów.  

Informację na temat działalności LGR „Jędrzejowska Ryba” przedstawiła w zastępstwie 

prezesa LGR pani Monika Skalmierska- asystent wójta gminy ( informacja stanowi załącznik 

nr 13 do protokołu).  

 

Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 Obrady opuściła radna Jadwiga Błaszczyk.  

 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że przedłożone projekty uchwał były 

omawiane na posiedzeniu komisji rozwoju i otrzymały pozytywną opinię ( opinia komisji 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na lata 2015-2021r., przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VIII/46 /2015 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2015-2021r. 
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b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2015 rok, przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VIII/47/2015 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2015 rok. 

c)  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wodzisław, położonej w obrębie Niegosławice, przedstawił pan Janusz 
Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki nieruchomościami ( projekt stanowi załącznik nr 17 do 
protokołu). 
 
Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VIII/48/2015 w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wodzisław, 
położonej w obrębie Niegosławice. 
 
d)  projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu).  
 
Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 11 za, 1 wstrzymujący się, 

przeciw brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VIII/49/2015 w sprawie 
powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 
 
e)projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/189/09 Rady Gminy Wodzisław z 
dnia 18 września 2009 roku w sprawie przystąpienia Gminy Wodzisław do Stowarzyszenia 
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Lokalna Grupa Rybacka „Jędrzejowska Ryba”, przedstawiła Sekretarz Gminy ( projekt 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VIII/50/2015 w 

sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/189/09 Rady Gminy Wodzisław z dnia 18 września 

2009 roku w sprawie przystąpienia Gminy Wodzisław do Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Rybacka „Jędrzejowska Ryba”. 

 

f) projekt uchwały w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Zdrowia w Wodzisławiu, 

przedstawił pan Marcin Bekier Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu ( projekt 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VIII/51 /2015 w sprawie 

nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Zdrowia w Wodzisławiu. 

 

Ad.11. Przyjęcie informacji na temat organizacji roku szkolnego 2015-2016 w świetle 
projektów organizacyjnych szkół.  
 

  Informację przygotowała pani Renata Walczak kierownik Gminnego Zespołu Obsługi 

Oświaty w Wodzisławiu ( informacja stanowi załącznik nr 21 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych ( nie głosował radny Artur Oleksiak).  Za przyjęciem 
informacji  radni opowiedzieli się jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie informacji na temat organizacji roku 
szkolnego 2015-2016 w świetle projektów organizacyjnych szkół.  
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Pkt.12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

- nie było.  

Pkt. 13. Sprawy różne. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy zaprosiła na obchody Dni Wodzisławia. Prosiła radnych o 

pozostanie po sesji. 

Pani Wójt poinformowała, że w dniu 27 czerwca w Wąchocku odbył się Zjazd Sołtysów. 

Podkreśliła, że grupa z Wodzisławia była widziana i słyszana. Podziękowała za udział oraz 

zachęciła do jeszcze większej mobilizacji w przyszłym roku.  

Pan Stanisław Zięba podziękował za wykonanie rowów i utwardzenie poboczy przy drodze 

wojewódzkiej do budynku Ośrodka Zdrowia w Lubczy.  

Pani Wójt podkreśliła, że jak obiecała zadanie będzie wykonane. Poinformowała również, że 

będzie ustawione lustro przy wyjeździe z Woli Lubeckiej na drogę wojewódzką. Pani Wójt 

poinformowała, że kończy się projektowanie przebudowy tej drogi. Z planów wynika, że np. 

skrzyżowanie w kierunku Przezwód będzie pod kątek 90 stopni. Marszałek podjął już decyzję 

o przebudowie odcinka od Działoszyc do Jędrzejowa.  

 

Pkt. 14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam ósmą sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

       Protokolant                           Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /              / Edyta Kruk /                        / Stanisława Nowak  / 

 

 

 


